


Porządek   posiedzenia   Komisji Oświaty...  Nr 2/07 z dnia  26 kwietnia  2007  r.- 
godz. 10   00  

1. Opinia w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2006 rok.
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 27 kwietnia 2007
3. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2007.
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Posiedzeniu  Komisji   przewodniczyła  Jolanta  Kostka   – 
Przewodnicząca  Komisji,  przywitała  przybyłych  i  stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iż zgodnie z listą obecności w 
posiedzeniu uczestniczy  cały  skład Komisji.

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka przedstawiła porządek obrad i 
poddała pod głosowanie:

Głosowało                         -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  przyjęła   w/w  porządek 
obrad.

Ad. 1. Opinia  w  sprawie  Sprawozdania   z  wykonania  budżetu  za 
2006 rok.



W  związku  z  brakiem  zapytań  Przewodnicząca  Komisji  poddał  pod 
głosowanie :

- Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w sprawozdanie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała następujące  proj.  uchwał pod obrady 
Rady:

- projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia sprawozdania             z 
wykonania budżetu za 2006 rok oraz udzielenia absolutorium dla 
Wójta z tego tytułu.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.



-  projekt  uchwały w spawie  zmian w budżecie Gminy Ustka na 
2007 rok.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt  uchwały :

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.

-  projekt   uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Urzędowi  Gminy 
Ustka.

Przewodnicząca Komisji poddała  pod głosowanie w/w projekt uchwały :

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.

- projekt   uchwały   w  sprawie  powołania komisji dyscyplinarnych 
I i II instancji w Urzędzie Gminy Ustka.



Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
-  każda  Komisja  podała  po  dwóch  przedstawicieli   do  składu  komisji 
dyscyplinarnej  II  instancji  i  prośba  do  komisji  o  wyznaczenie  dwóch 
przedstawicieli.  Komisja  Budżetowa  –  radny  Czesław  Grzybowski  i  Piotr 
Czerwonka, Komisja Rewizyjna -   radny Marian Korbiel i Wiesław Kurowski.

Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji
- proponuję radnego Leszka Konarzewskiego i Jacka Hadrysia

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w kandydatury:

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie  w/w  projekt  uchwały  z  uwzględnieniem  powyższych 
kandydatur.  

-  projekt  uchwały  w sprawie odnowy nawierzchni  bitumicznej  na 
drodze powiatowej Nr 1116 G Dębina – Poddąbie –Machowinko.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0



W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.

-  projekt  uchwały  w  spawie   udzielenia  pożyczki  dla  Fundacji  
Partnerstwo Dorzecza Słupi  z siedzibą w Słupsku                       ul.  
Sportowa 34.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:
    

Głosowało                              -             5  

Za -  4
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  1

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad  wynagradzania  nauczycieli,  
ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe 
warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  za  wysługę  lat,  
motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych 
innych  składników  wynagradzania,  ustalenia  regulaminu 
wysokości,  szczegółowych  zasad  przyznawania  i  wypłacania 
dodatków  socjalnych  –  mieszkaniowego  i  wiejskiego,  a  także 
ustalenia  regulaminu  przyznawania  nagród  Wójta  Gminy  Ustka 
dyrektorom,  wicedyrektorom  i  nauczycielom  szkół,  dla  których 
Gmina Ustka jest organem prowadzącym.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:

    
Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0



W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.

- projekt uchwały w sprawie  Regulaminów stypendialnych         dla 
szczególnie uzdolnionych uczniów szkół podstawowych            i  
gimnazjalnych  oraz  studentów  I  roku  studiów,  zamieszkałych  na 
terenie Gminy Ustka.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek:

    
Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/10/2006  Rady 
Gminy Ustka z dnia 6 grudnia 2006 r., w sprawie opłaty targowej.

Komisja przyjęła do wiadomości informację Pani Wójt                    o 
wycofaniu z porządku obrad niniejszej uchwały.

-  projekt  uchwały  w  sprawie   ustalenia  procedury  uchwalania  
budżetu  gminy  oraz  rodzaju  i  szczegółowości  materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi uchwały budżetowej.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały:



Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie   zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały.

Ad. 3. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2007.

Radny Jacek Hadryś
-   w  związku  z  przygotowywaniem   wieloletniego  planu  inwestycyjnego  ,  
proponuję, by na Sesji Pani Przewodnicząca  wystąpiła  z wnioskiem ,               o  
zorganizowanie  wyjazdu  w  teren  całej  Rady   z  powiadomieniem  Sołtysów. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej był przeciwny temu, by w teren pojechała 
cała  Rada.  Byłby  to  mniejszy  koszt  i  nie  byłoby  wyjazdów poszczególnych 
komisji. Można by było pojechać jednym transportem.

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie wniosek radnego Jacka 
Hadrysia :

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  podjęła w/w wniosek.
Komisja proponuje termin wyjazdu całej Rady w dniach:
 11 maja 2007 o godz. 8 00.  
 12 maja 2007 o godz. 8 00.



Komisja ustaliła plan pracy komisji na rok 2007 zgodnie                z 
załącznikiem  Nr 1 do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie :

-  projekt  uchwały  w sprawie  planów pracy  stałych  komisji  Rady 
Gminy Ustka na 2007 rok.

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały z załącznikiem Nr 3 dotyczącym 
komisji.

Ad. 4.    Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujące pisma:

Rzecznika  Dyscypliny  Finansów  Publicznych  właściwy  dla  Regionalnej 
Komisji  Orzekającej  w  Sprawach  o  Naruszenie  Dyscypliny  Finansów 
Publicznych przy RIO w Gdańsku  
- w sprawie opinii o sposobie wywiązywania się Pana /* wyłączenie jawności na podstawie  
art.  5  ust.  2  ustawy  o  dostępie  do  informacji  publicznej  ze  względu  na  prywatność  osoby  / z 
obowiązków służbowych.

Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt opinii Przewodniczącego Rady 
Gminy.

Komisja nie podejmuje się wydania opinii dotyczącej Pana  /*  wyłączenie  
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność  



osoby  / oraz  nie  zgadza  się  z  przedłożonym  projektem  opinii 
Przewodniczącego Rady Gminy.
Decyzję swoją uzasadnia faktem, że w skład Komisji weszli nowi radni 
, którzy  nie mogą odnieść się do roku 2005 , którego opinia dotyczy.
Z anonsów prasowych i programów TV, które ukazywały się za czasów 
kadencji Pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji  
publicznej  ze  względu  na  prywatność  osoby  /  wiemy, że były prowadzone sprawy 
prokuratorskie na podstawie, których Pan /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  został skazany 
nieprawomocnym wyrokiem.
Wobec  powyższego  projekt  opinii  w  kształcie  obecnym jest  nie  do 
przyjęcia.

  
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko:

Głosowało                       -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zajęła  stanowisko  jak 
wyżej.

Pan  /*  wyłączenie jawności  na podstawie art.  5 ust.  2 ustawy o dostępie do informacji  publicznej  ze  
względu na prywatność osoby /              
- dotyczy  uwzględnienia konieczności realizacji kanalizacji ściekowej           na ul. 
Kaszubskiej w miejscowości Wodnica.

Komisja  wnioskuje  o  zorganizowanie  spotkania  z  właścicielami 
działek,  z  Panią  Wójt  i  Panem  Dariuszem  Filiczkowskim 
w sprawie budowy kanalizacji.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko:

Głosowało                  -             5  

Za -  5



Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zajęła  stanowisko  jak 
wyżej.

Państwo /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze  
względu na prywatność osób /
- w sprawie pomocy w sfinansowaniu operacji córki.

Po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Pani Alicji Roguszczak  - Kierownik 
GOPS, Komisja przekazuje w/w prośbę do Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej sugerując możliwość udzielenia pożyczki w wysokości 2 
tyś zł.,  z  możliwością  umorzenia,                   gdy spłaty będą 
następowały terminowo.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w stanowisko:

Głosowało                  -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zajęła  stanowisko  jak 
wyżej.

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism:

1. Pismo Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego  w sprawie Uchwały Nr 
V/36/2007  Rady  Gminy  Ustka  z  dnia  22  marca  2007  r.  w  sprawie 
przekazania  Gminnemu  Ośrodkowi  Pomocy  Społecznej  w  Ustce 
prowadzenia  spraw   z  zakresu  dodatków  mieszkaniowych  oraz 
udzielania  Kierownikowi  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Ustce  upoważnienia  do  wydawania  decyzji  administracyjnych,  która 
została podjęta  w sposób naruszający prawo wnosząc o jej uchylenie.



Wyjaśnienia  Przewodniczącego  Rady  do  Pomorskiego  Urzędu 
Wojewódzkiego.

2. Uchwała  Nr  20/IV/2007  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w Gdańsku    z  dnia  02  kwietnia  2007 w  sprawie 
pozytywnej opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Ustka za 
2006 rok.

3. Uchwała  Nr  63/IV/2007  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Gdańsku   z  dnia  10  kwietnia  2007 w  sprawie 
pozytywnej  opinii  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2006 rok.

4. Odpowiedź  na  wnioski  grupy  radnych  A.Zawady,  J.Hadrysia,  Cz. 
Grzybowskiego,  H.  Dudki  w  następujących  sprawach:  opłat 
komorniczych,  na jakiej  podstawie były Wójt  Gminy wykorzystuje garaż 
przy  Urzędzie  Gminy,  na  jakiej  podstawie  radni  tworzą  Komisję 
Przetargową do  zbycia  nieruchomości  stanowiących  mienie  komunalne 
gminy.

5. Pisma „Majestic International” spółka z o.o.  i  „Beta Styl” spólka z 
o.o.  w sprawie działań zmierzających do zmiany planu zatwierdzonego 
Uchwałą  Nr  XII/106/2003  Rady  Gminy  Ustka              z  dnia  10 
października  2003  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  części  obszaru  wsi  Przewłoka  w 
gminie Ustka. Jednostka przestrzenna    Nr 1.

6. Pisma  Pani  Wójt,  skierowane  do  Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego w sprawie skarg na bezczynność Rady Gminy Ustka 
w  sprawie  usunięcia  naruszenia  interesu  prawnego  skarżących  przez 
uchwalenie Uchwały Nr XXXVIII/384/2006             i Nr XXXVIII/385/2006: 
Stowarzyszenia  Produktów  Markowych  Turystyki  Wiejskiej  „Słupia”,  /*  
wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 
prywatność osób /.

   Obrady Komisji opuścił radny Henryk Tomaszewski.

    Radny Leszek Konarzewski
1. -  zwraca  się  z  zapytaniem  kiedy  zostanie  oczyszczony  rów  w  miejscowości  

Zaleskie( za Sołtysem).



2. – w miejscowości Zaleskie k/szkoły ustawić znak „uwaga dzieci”.

3. - pomalować przejścia dla pieszych (pasy) na drodze przez wieś  Zaleskie. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wnioski.

Głosowało                         -             4  

Za -  4
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w wnioski. 

Radny Henryk Dudka
- pomalować przejścia dla pieszych (pasy) na drodze przez wieś Duninowo . 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek.

Głosowało                         -             4  

Za -  4
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w wniosek .

Jolanta Kostka Przewodnicząca Komisji  
1.  –  oczyścić  przepust  na  drodze  przy  zabudowaniach  Pana /*  wyłączenie  jawności  na  
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  i Pana 
/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na  
prywatność osoby /  w miejscowości Wodnica.



Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek.

Głosowało                         -             4  

Za -  4
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w wniosek .

2.  –  ująć  do  wieloletniego  planu  inwestycyjnego  wykonanie  drogi  „sezamkowej”  w  
Wodnicy

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek.

Głosowało                         -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała  pozytywnie   w/w 
wniosek .

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji 
o godz. 12 10  zamknęła obrady Komisji .

Na tym protokół zakończono i podpisano.



Protokołowała                                           Przewodniczący Komisji

Grażyna Frankiewicz                                   JOLANTA  KOSTKA


